

《单词百科:psychoneuroimmunology是什么意思?psychoneuroimmunology怎么发音?psychoneuroimmunology的解释和用法》

英语单词psychoneuroimmunology是什么意思?psychoneuroimmunology怎么读?psychoneuroimmunology怎么发音?简答网为您整理了psychoneuroimmunology的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



psychoneuroimmunology怎么读

psychoneuroimmunology的读音:[sa k nju:r mj 'n l]

psychoneuroimmunology的意思

1、n.精神神经免疫学;

psychoneuroimmunology的双语例句

1、Entire fields like psychoneuroimmunology and psychoendocrinology have emerged to investigate the relationship between psychological and physiological processes.

目前已经涌现出了心理神经免疫学和精神内分泌学等完整的研究领域，专门探讨心理与生理过程之间的关系。

2、The science of psychoneuroimmunology has found that when laughter occurs, the body produces healing chemicals that enhance immune function and reduces pain.

心理神经免疫学发现，在人发笑的时候，人体会产生具有治疗作用的化学物质，它们能够加强人体免疫功能并减轻疼痛。

3、Objective: The study investigated the biology-psychosocial factor and psychoneuroimmunology of cancer patients with depression disorder and anxiety disorder, and influential factor of quality of life of cancer patients.

目的：本研究探讨癌症患者抑郁障碍、焦虑障碍以及抑郁和焦虑障碍共病的生物心理社会因素；癌症患者生活质量的影响因素；

4、Since Ader and Cohen have inaugurated Psychoneuroimmunology, studies in this field have expanded, now it has been the hot-spot in the field of nerve-psychology and medicine immunology.

自Ader和Cohen（1975年）开创心理神经免疫学研究以来，国内外有关该领域的研究报道越来越多，它已成为当今神经心理学和医学免疫学研究的热点。

以上是简答网为您整理的psychoneuroimmunology怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于psychoneuroimmunology的用法、psychoneuroimmunology的释义、psychoneuroimmunology的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/psychoneuroimmunology>